

Title (en)

DEVICE FOR CENTRAL CONTROL OF WATER, HEAT AND ELECTRICITY DISTRIBUTION IN A HOUSE.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUR ZENTRALEN KONTROLLE DER WASSER-, WÄRME- UND ELEKTRIZITÄTSVERTEILUNG IN EINEM HAUSE.

Title (fr)

DISPOSITIF DE REGLAGE CENTRAL DE LA DISTRIBUTION DE L'EAU, DU CHAUFFAGE ET DE L'ELECTRICITE DANS UNE MAISON.

Publication

EP 0474726 A1 19920318 (EN)

Application

EP 90908697 A 19900528

Priority

NO 892161 A 19890529

Abstract (en)

[origin: WO9015292A1] Device for centrally controlling water, heat and electrical functions in a house, where the device having the shape of a cabinet (2) comprising connections for the external water supply to the house and the internal water distribution, preferably arranged in lower and upper portions of the cabinet, a water heater being arranged in the cabinet and the junction box for the house being arranged in the cabinet when the cabinet is installed, whereby the rear portion of the junction box (1) protruding into or facing the cabinet and comprising sockets (3) for connection of electrical units in the cabinet by means of normal electrical plugs.

Abstract (fr)

Dispositif de réglage central de la distribution de l'eau, du chauffage et de l'électricité dans une maison, ledit dispositif ayant la forme d'une armoire (2) et comportant des raccordements qui servent à l'alimentation en eau de la maison et à la distribution interne de l'eau, disposés de préférence dans des portions supérieure et inférieure de l'armoire, un chauffe-eau disposé dans l'armoire et la boîte de tirage de la maison qui est disposée dans l'armoire lorsque l'armoire est installée, la partie arrière de la boîte de tirage (1) faisant saillie dans l'armoire, ou étant en face de celle-ci, et comportant des douilles (3) destinées à relier des unités électriques de l'armoire au moyen de fiches électriques normales.

IPC 1-7

F24H 9/02

IPC 8 full level

F24H 9/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

F24H 9/02 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9015292A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9015292 A1 19901213; AU 5679790 A 19910107; EP 0474726 A1 19920318; NO 167616 B 19910812; NO 167616 C 19911120;
NO 892161 D0 19890529; NO 892161 L 19901130; PL 285381 A1 19910211

DOCDB simple family (application)

NO 9000097 W 19900528; AU 5679790 A 19900528; EP 90908697 A 19900528; NO 892161 A 19890529; PL 28538190 A 19900529